
Небојша Стефановић: Листа СНС на београдским изборима ће се звати "Александар Вучић - волимо Београд"
недеља, 07 јануар 2018 12:29

 Потпредседник Владе и министар унутрашњих послова коментарисао је актуелне теме
гостујући у Јутарњем програму ТВ Пинк.

  

  Поводом градских избора који су у центру пажње, и о ванредним парламентарним
изборима министар је рекао:   

- Ми пре свега хоћемо да покажемо резултате – и додао да мисли да ће грађани ценити
огромно залагање градске власти, уређене булеваре, нове фасаде, асфалтиране
улице...

  

Стефановић је рекао да је добро то што хоће да овог пута многи на листи нису ни
чланови странке, нити су се бавили политиком, и да хоће људе који желе да се боре да
град буде бољи, један од предлога биће да назив листе буде сличан "Александар Вучић
- волимо Београд" , јер је то борба за идеје, а не фотеље.

  

Такмичење је шта можемо више да урадимо, а неки се томе изругују, треба да се боримо
да за грађане радимо више, а они који неће да раде они се буквално са тим спрдају -
рекао је министар.

  

- Не може се добити народно поверење из фотеље, а да вас не интересује ништа –
истиче Стефановић.
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На питање да ли ћемо после седнице председништва знати ко ће бити кандидат,
министар је рекао:

  

- Кад сам чуо то за Ђиласа, и ко ће их све подржати, прво нисам два дана спавао, после
ми се мало придремало, па сам се тргао, а мислилм да само грађани Београда могу да се
сете како је изгледао Београд за време њихове власти. На крају крајева, Београд на
води је парадигма онога што они нису могли да ураде. Годинама нису то хтели да
очисте, јер то баш и није тешко, а они за то нису били заинтересовани – истакао је
Стефановић, и додао да се они боре за себе, а не за Београђане, као и то да не схвата
како ти људи не могу да се радују успесима своје земље.

  

- Ђилас окупља око себе људе који су спремни да подрже потпуну контролу медија,
данас већина медија ћути о томе како је Шолак купио пасош. То је Србија у коју нећемо
да се враћамо, разумем жељу да се врате, али то просто није нормално – наглашава
Стефановић.

  

- Ми смо разговарали о парламентарним изборима, то је био захтев опозиције,
разговарали смо шта то доноси, ја сам се залагао да их буде, да бисмо проверили шта
људи мисле, желео сам да им пружимо прилику да виде шта грађани мисле, не знам да
ли ће се таква расправа поменути 10. јануара – рекао је министар на тему ванредних
парламентарних избора.

  

Кад је реч о празницима и томе како су протекли у Београду и Србији, министар каже:

  

- Ово је била прилика да видимо како Београд може да буде домаћин за све празнике и
да покажемо гостољубивост наше земље, драго ми је што су грађани из других делова
света могли да виде нашу љубазност – рекао је министар Стефановић поводом дочека
Нове Године.

  

Што се тиче ватреног обрачуна неких кланова, и талачке ситуације која се одиграла јуче,
министар је нафласио да ниједна од тих ситуација није везана за дочек, и додао да
полиција ради на решавању првог случаја, а лице које је узело таоце је приведено.
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- Било је питање зашто је био онолики број полицајаца, то је зато што смо хтели да све
буде школски, а због тога смо и имали позитиван епилог, и добар исход – додао је
министар.

  

- У Београду је на улицама било више од 40 хиљада људи, биле су прославе у Земуну, на
Звездари, испред скупштине, велики број људи је био у нашем граду, сада су популарне
целодневне прославе Нове године – рекао је Стефановић.

  

Министар је рекао да се види да су људи схватили да је потребно да све буде мирно, и
подсетио је људе да ако метак испале - негде мора да падне, и да тада може неко бити
повређен, и да је данас Божич, велики хришћански празник, тако да људи не треба да се
баве негативним стварима.

  

- Мора да се спроведе читав сплет мера, људи треба да виде негативне последице, и
ове године смо направили један корак напред, има простора да се све побољша, али се
све то остварује због напорног рада, и захваљујем се људима који раде у полицији –
рекао је Стефановић на тему пиротехнике.

  

Министар је рекао да је број туриста већи јер је све повезано, ничу зграде, немамо
ђубриште, већ лепу променаду, онда туристи хоће да дођу, а они остављају велики
новац, за то су сведоци угоститељи.

  

- Сви капацитети у Београду су били попуњени – нагласио је Стефановић.

  

Огроман број професионалаца у полицији је урадио велики посао, министар је рекао да
очекује веће заплене кокаина и хероина, као и да је успех хапшење Зарубице.

  

Стефановић је рекао да су људи схватили да земља хоће да се избори са корупцијом и
криминалом, и да су хапшени људи на позицији, из странке, из полиције, из царине.
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- Мислим да су људи у Србији почели да схватају да владавина права није мртво слово
на папиру- рекао је министар и додао да је борба против криминала транспарентна.

  

После последњег дербија је 14 људи ухапшено, нереди се нису проширили ван стадиона,
истрага иде у правцу организатора, да се открију сви који су ушествовали.

  

- Хрватски држављани су изазивачи инцидента, и они су одмах приведени, истрага ће
помоћи да се разреше и други случајеви и друге ствари – истакао је министар.

  

Стефановић је рекао да је релативно задовољан 2017, да је план за ову годину даље
опремање полиције, да ће јануарска плата бити десет одсто већа, захваљујући помоћи
председника и премијерке.

  

(Танјуг)
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